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Afdeling  

 

 

1.  De openbare verlichting wordt verLED. Is dit dan ook gelijk geschikt om er in de 

toekomst slimme verlichting van te maken, zodat lichten kunnen dimmen als er 

niemand is en er gebruik wordt gemaakt van bewegingssensoren? 

antwoord  Bij de LED armaturen die worden geplaatst in de gemeente wordt al gebruik gemaakt 

van dimmen. In de periode van 23:00 – 6:00 dimmen we de nieuw geplaatste verlichting 

naar 50% van het normale lichtniveau. Door het gebruik van LED en het standaard 

dimprotocol wordt het verbruik van de verlichting al sterk beperkt. Slimmere manieren 

van dimmen met sensoren zijn mogelijk, maar maken het systeem vaak ook complex. De 

armaturen die we plaatsen zijn standaard niet voorzien van deze functies. Als situaties 

hierom vragen behoort het wel tot de mogelijkheden. 

 


